
PROTOKOLL FRA STYREMØTE     

     
     

__________________________________________________________________________     
     

STYREMØTE 2019-10-16                                          Sted:      Laastad Pluss & Minus                      
(Hovedgaten 33)     

     

TILSTEDE:      

Einar Tollaksvik, Marita Laastad, Geir Høines, Thomas S. Jansen, Eirik Simonsen, 
Terje Olav Hagen, Tore Meinert og Hellen Lund. 

__________________________________________________________________________     

 

Sak 1: Godkjennelse av innkalling og saksliste 

Vedtak: Enstemmig vedtatt 

 
Sak 2: Godkjennelse av protokoll 2019-09-03 
 
Vedtak: Protokoll fra styremøte 03.09.2019 ble godkjent og signert. 
 

 
Sak 3 Orientering ved daglig leder. 
 

Sak 3-1: Marita Laastad orienterte om økonomien. 
         Det var sendt ut på forhånd. 

 
Sak 3-2: Resultater fra Idedugnadsmøte.  

Styreleder Einar Tollaksvik fortalte hva han hadde jobbet med siden sist. Han har 
jobbet videre med å få cruise anløp til Kopervik. Han har fått med seg Martin Nilsen og 
John Steinar Olsen-Sund i gruppen. Eierene av kaien er positive til cruise explorer-skip 
anløp, kansje kan vi få til anløp med Hurtigruta også? 



Vigleik Dueland er også positiv. Og innspillet fra Ståle Karlsen om grønn havn og land-
strøm tar vi med oss. Vigleik oppfordrer oss til dialog med kommunen for å rydde, 
vaske og klargjøre til evt. anløp. 
Ellers så støtter vi Anders og co i kulturhussaken. 
Saken med lokket jobber Robin, Johnny og Ivar videre med. Siste info der var at 
Kopervik Rotaryklubb har besluttet å jobbe for en løsning med utescene. Styret mente 
at vi burde hatt en fra styret i den gruppen.   

 

- Forslag til vedtak: Vi forsetter arbeidet. 
         

Sak 3-3: Markedskomite Kopervik næringspark, sletting av logoen på facebook siden. 
 
Daglig leder har hatt sitt første møte med en mulig markedskomite i næringsparken. Møtet 
var positiv med mange innspill, men ingen var villige til å sitte i en markedskomite. Men 
neste møte er avtalt. Daglig leder nevnte ikke sletting av logo på facebook siden. Hun syns 
det var viktigere å ha en positiv tone for å få til videre samarbeid, og den facebook siden er 
der lite aktivitet på for tiden. 
     

- Forslag til vedtak: Saken avsluttet. 
 

Sak 3-4: Styremøtedatoer 

Det har vært litt fram og tilbake om når det passer best å ha styremøte. 
 

- Forslag til vedtak: Forslaget er at de neste styremøtene skal holdes første tirsdagen i 
måneden.  

- Enstemmig vedtak: Styret er enig, så fra neste måned holdes styremøte den første 
tirsdagen i måneden. 

 

Sak 3-5: Dagligvarehandel 

Robin Hult har tatt initiativ til å samle aktører for å få på plass en dagligvarehandel i 
sentrum. Han har invitert huseier, Aski, aktører fra Joker og Byen vår Kopervik til et møte. 
Daglig leder er i tvil om hvor aktiv hun kan være i denne saken. 



- Forslag til vedtak: Daglig leder og styremedlem Marita Laastad går på møtet. Og 
holder seg orientert i videre utvikling. 
 

 Sak 4: Eventuelt 

 

Sak 4:1 Medlemspris foreninger og lag. 

Styremedlem Terje Olav Hagen lurte på om vi bør ha en medlemspris for foreninger og lag, 
noe vi ikke har i dag. 

- Forslag til vedtak. Tenke på det til neste styremøte, og sette en pris og hva som 
ligger inn i den prisen. 
 

Sak 4:2 Styret. 

Styremedlem Terje Olav Hagen vil gjerne vite hvor lenge sitter en i styret. Og hvor lenge har 
de forskjellige igjen? Vi ble enige om at i statuttene står det at en sier ja til to år når en går 
inn i styret. Men at en ofte ble sittende lenger enn to år, siden det ikke er kø for å overta 
vervet. Men det er generalforsamlingen som velger styret. 

- Forslag til vedtak. De som har sittet i mer enn to år, må ta stilling til om de vil stille til 
valg videre. Hvis ikke, må de gi beskjed slik at vi kan finne etterfølger. 

 

 


